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Svar på Marianne Petterssons Interpellation.

Stängningen av vägen berodde till stor del på att byggnationen av husen krävde en stor kran, 
som regelbundet under byggtiden tog upp hela vägbanan. Även stora mängder tunga fordon 
under byggtiden motiverar en fortsatt stängning eftersom bilar och gående har svårt att 
passera. Markarbete såsom VA, El, fjärrvärme och ombyggnad av Havrejordsvägen har 
också gjort att det är svårt att hålla vägen öppen för genomfartstrafik.

Den ökade volymen av bilar på Klörupsvägen när Havrejordsvägen tillfälligt är stängd 
påverkar obefintligt beläggningen eftersom det är stenbeläggning. Vid beläggningsarbete på 
kommunala vägar i Trelleborg så är det du och jag och övriga skattebetalare i Trelleborg som 
bekostar underhållet av våra vägar.
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